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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «Bende in de bajes» (ingezonden 23 maart 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Bende in de bajes»?1 

Vraag 2
Klopt het dat geweldsincidenten schering en inslag zijn in gevangenissen en 
het afgelopen jaar wel 260 keer raak was? 

Vraag 3
Kan nog wel van incidenten worden gesproken? 

Vraag 4
Is het aantal geweldsincidenten gestegen of gedaald ten opzichte van eerdere 
jaren? 

Vraag 5
Worden incidenten altijd gemeld? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wordt er altijd aangifte gedaan, aangezien het om bedreigingen, intimidaties 
en zelfs fysiek geweld gaat? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat het volstrekt onacceptabel zou zijn dergelijke misdrij-
ven af te doen met het minder toekennen van vrijheden aan de betreffende 
gedetineerde in het kader van het huidige promoveren/degraderensysteem? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Gaat u regelen dat bewaarders meer informatie krijgen van de politie 
wanneer een gevangene bij hen binnenkomt, zodat zij een betere inschatting 
kunnen maken van eventuele veiligheidsrisico’s? Zo nee, waarom niet? 

1 Telegraaf, 21 maart 2016, «Bende in de bajes».
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Vraag 9
Deelt u de mening dat het niet zo kan en mag zijn dat criminelen de baas zijn 
in de bajes, aangezien u verantwoordelijk bent voor de veiligheid van het 
gevangenispersoneel? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 10
Hoe gaat u ervoor zorgen dat het aantal geweldsincidenten drastisch 
afneemt, nu deze incidenten erg hoog in aantal blijven ondanks het nieuwe 
gevangenisregime? 

Vraag 11
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het Algemeen overleg over het 
gevangeniswezen voorzien op 30 maart 2016?
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